
点 彩 石 艺
LIQUID GRANITE PAINT



根据天然花岗岩石材表面效果，通常可分为平面和质感两种类型

■ 平面型：即平面、光面的花岗石材效果

■ 质感型：即有一定特定纹理型、如浮雕、火烧面、以及拉毛面等不同花岗岩效果

点彩石艺涂装示意图
Liquid granite paint Construction diagram

腻子找平基底
Calibrating the basement with putty

渗透抗碱底漆
Paint penetration alkali primer

粘贴分色胶带
Adhere separation tape

喷造型骨材
Spray modeling aggregate

点彩石艺有色底漆
Liquid granite paint colored paint

点彩石艺有色主材
Liquid granite paint colored basecoating

罩面漆（透明）
Warnish(transparent)

施工方式涂刷次数加水比例

注意：点彩石艺理论用量仅供参考，因气候条件，底材条件，施工工具，喷涂密度等不同因素而有差异

施工

1、基底

2、底涂（一）
可
选
项

3、底涂（二）

4、填缝处理 按设计图样分割，以墨线标定，接满缝大小，以胶带黏贴处理

中涂主材施工完后，立即将胶带除去形成勾缝

5、中涂

6、填缝处理

7、面涂

材料

杂物、灰尘等附着物应清除干净，务必具有干燥平滑的涂装面

A/金装白色封闭底漆

B/金装渗透底漆

A/点彩石艺主材

A/金装外墙哑光保护面漆

B/金装外墙（亮光）保护面漆

C/金装荷叶抗污面漆

高弹性同色底漆（可选）
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多彩花岗岩一点彩石艺即外观最接近天然花岗岩的一种多彩类涂料，借助
简单喷涂工具，喷附在建筑物表面上，使其有花岗岩面之外观，打破了传统
意义上的石头漆、岩片漆，突破了花岗岩石头的自身重量和用量，让人们有
一种返朴归真的感觉为涂料界的一大创新。

A、抗污性好（装饰效果持久、耐碱防漆膜粉化褪色）
B、良好的耐候性（可防无变黄）
C、良好的防水，零渗透率
D、高安全性（重量只有天然石漆的1/6，干挂石材的1/40)
E、耐酸碱性，可以应用于海边和高度盐雾区
F、使用寿命长（采用氟硅树脂，具有极强的稳定性，使用寿命20年）
G、白粉病抗性-ASTMG21 Ograde（包括无霉变）

产品特点

工法多样风格迥异，每种风格都有不同的视觉美感
· 不受基面造型影响，适合多种基面，任意涂装
· 运用电脑调配色彩、不易褪色、涂层较厚，抗紫外线
· 优越的耐候性、耐碱性、耐久性和密著性，色泽亮丽
· 可用于内墙、外墙、线条板、装饰性、特殊性造型等

适用范围

砂浆面、水泥砂浆面、石膏板、混泥土面、清水模面、金属板
预制混泥土板、铝板等

适用基面

辊筒、专用喷枪、无气喷涂机配套工具

抗碱底漆5-7m²/kg                有色底涂4-5m²/kg
点彩石艺主材2-3kg/m²       面漆5-7m²/kg

参考用量

JG/T24-2001《合成树脂乳液砂壁状建筑涂料》
GB24408-2009《建筑用外墙涂料中有害物质限量》

执行标准

点彩石艺 点彩石艺

Liquid granite paint is a kind of water-based paint with the appearance closest to the 

granite, which, with the help of simple spray gun, adheres the paint to the surface of the 

building, so that the building become granite. It is a breakthrough in the world of paints 

as it breaks through the weight and volume of granite stones themselves.

Features

Different styles, each style has different visual aesthetics
- Unaffected by the shape of the substrate, suitable for a wide range
 of substrates, arbitrary painting.
- Computerized color mixing, not easy to fade, thicker coating, UV resistance.
- Excellent weather resistance, alkali resistance, durability and adhesion
- Can be used for interior wall, exterior wall, line board, decorative, 
special modeling, etc.

Application

Mortar surface, cement mortar surface, gypsum board, concrete surface, 
fresh water mold surface, metal plate Prefabricated concrete panels, 
aluminum panels, etc.

Substrates

Rollers, special spray guns, airless sprayersTools

Exterior Primer 5-7m²/kg                              Midcoat 4-5m²/kg
Liquid Granite Paint  2-3kg/m²                   Exterior Top Coat 5-7m²/kg

JG/T24-2001"synthetic resin emulsion sand wall
architectural coatings"
Gb24408-2009 limits of harmful substances in
exterior wall coatings for building

Dosage

Standard

LIQUID GRANITE PAINT LIQUID GRANITE PAINT

A, good stain resistance (long-lasting decorative effect, alkali resistance 
against chalking and fading of the paint film)
B, good weather resistance (can prevent no yellowing)
C, good waterproof, zero permeability
D, high security (weight only 1/6 of natural stone paint, 1/40 of dry 
hanging stone)
E, acid and alkali resistance, can be applied to the seaside and high salt 
spray area
F, long service life (using fluorosilicone resin, with extreme stability, 
service life of 20 years)
G, powdery mildew resistance-ASTMG21 Ograde (including no mold)



Color card color and the actual material color has a little difference is purely normal, please understand.
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Color card color and the actual material color has a little difference is purely normal, please understand.
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Color card color and the actual material color has a little difference is purely normal, please understand.
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Color card color and the actual material color has a little difference is purely normal, please understand.
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